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'Je wilt niet iets hebben staan waar je
eigenlijk niet blij mee bent', aldus Van
Vroonhoven (rechts). Foto: Bastiaan Miché

Volwaardige huizen bouwen voor statushouders
Wethouder Van Vroonhoven geen voorstander van tijdelijke voorzieningen

HILVERSUM - Tijdelijke voorzieningen voor de
extra groep statushouders die Hilversum moet gaan
huisvesten, ziet wethouder Nicolien van
Vroonhoven-Kok niet zitten. In haar blog laat ze
weten dat er voor deze asielzoekers met een status
volwaardige woningen moeten komen.

"Waarom ik liever geen tijdelijke voorzieningen
bouw?", is de vraag die de CDA-wethouder zelf stelt.
"Een asielzoeker heeft de papieren gekregen om hier te
mogen blijven. Dat betekent dat we hem ook alle
kansen moeten geven hier een volwaardig bestaan op
te bouwen. Daar hoort ook een goed huis bij. Een huis
dat niet onderdoet voor de andere huizen."

Wel schrijft de christendemocrate dat de verleiding om de hoek ligt om de statushouders onder te
brengen in tijdelijke voorzieningen. Kartonnen muren zijn immers binnen een mum van tijd
opgetrokken, stelt Van Vroonhoven. Daarmee maak je als gemeente het statement snel werk te maken
van huisvesting voor statushouders. Daar komt als argument bij dat verdringing op de Gooise
woningmarkt uitblijft. Goed nieuws voor de woningzoekende. Maar iets dat het stempel tijdelijk
krijgt, verandert al gauw in definitief en dat wil Van Vroonhoven niet. "Je wilt niet iets hebben staan
waar je eigenlijk niet gelukkig mee bent."

'Meer voordeuren om niemand in het gedrang te laten komen'

Gemeenten moeten meer statushouders gaan opvangen gezien de vluchtelingenproblematiek.
Normaliter huisvest Hilversum per jaar zo'n 120 asielzoekers met een verblijfsvergunning. Dat komt
neer op ongeveer veertig woningen op jaarbasis. Eerder liet Van Vroonhoven al weten een piek te
verwachten in 2018 van driehonderd statushouders. Om deze mensen te kunnen huisvesten zijn extra
(socialehuur)woningen nodig. In een aantal jaar wil de gemeente voor deze groep driehonderd
woningen realiseren. "Dat gaat Hilversum doen en dat gaan we goed doen", zegt de CDA-vrouw
stellig.
In april gaat Van Vroonhoven met de gemeenteraad praten over concrete aantallen. Het college heeft
nu het voornemen om tot en met 2020 ongeveer 1600 woningen te bouwen. "Dat is ruim vierhonderd
meer dan we gewend zijn", aldus de wethouder. "De helft van deze 1600 woningen zal sociaal zijn.
Zo'n bouwopgaaf kan naar mijn idee maar op één voorwaarde: als we bouwen dat we dat mooi en
goed moeten doen."
Door meer te gaan bouwen moeten Hilversummers die nu op de wachtlijst staan voor een sociale
huurwoning niet vrezen gepasseerd te worden door statushouders. Van Vroonhoven zegt dat het
belangrijk is rekening te houden met deze angst. "Er komen meer voordeuren om niemand in het
gedrang te laten komen."


